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Z A P I S N I K 
  50.  sjednice Zastupničkog doma  

 Parlamentarne skupštine  Bosne i Hercegovine,  
održane 1.  travnja  2009. godine 

 
 
 Sjednica je započela u 10 sati. Nazočilo je 40 zastupnika. Odsutnost su opravdali Salko Sokolvić i Jovan 
Todorović.  
 Iz Vijeća ministara BiH sjednici su nazočili: predsjedatelj Nikola Špirić, ministri Tarik Sadović, Mladen 
Zirojević, Sredoje Nović i Safet Halilović. 
 Iz međunarodnih organizacija sjednicu su pratili predstavnici OHR-a, OESS-a, EUSR-a i 
Veleposlanstva SAD-a, te nevladine organizacije CCI.  
 Sjednici je nazočio i predsjednik Upravnog odbora BHRT-a Nikola Deretić, u dijelu rasprave o 
izvješćima o radu i financijskom poslovanju BHRT-a u 2007. godini. 
 
 Na početku sjednice, u okviru prethodnih pitanja, predsjedatelj Doma Beriz Belkić izvijestio je 
zastupnike o aktivnostima na realizaciji zastupničkih inicijativa i zaključaka Doma vezano uz: Izvješće o 
troškovima Predsjednitšva BiH (inicijativa Save Erića), materijal koji se odnosi na ekonomsko-socijalne sprilike 
u BiH u kontekstu globalne ekonomske krize (inicijative zastupnika Sadika Bahtića i Slavka Jovičića), zaključak 
Doma iz rasprave o uhićenju Vjekoslava Vukovića i zaključak Doma u vezi s pristupanjem ustavnim 
promjenama, usvojen na prijedlog Kluba zastupnika SDP-a iz rasprave o inicijativi Martina Raguža i Vinka 
Zorića.  
 Glede ovih informacija zastupnik Husein Nanić rekao je kako je prije skoro godinu dana podnio 
inicijativu za uvrštenje u dnevni red Informacije o spremnosti institucija BiH za provedbu Sporazuma o 
stabilizaciji i pridruživanju, što je jednoglasno prihvatilo i Zajedničko povjerenstvo za europske integracije, ali se 
to više ne vodi kao obveza. Zatražio je aktualiziranje njegove inicijative radi dobivanja materijala i provođenja 
rasprave u Domu.  
 Predsjedatelj Beriz Belkić kazao je da će urgirati radi dostave informacije koju je tražio Husein Nanić. 
 Zatim je predsjedatelj dao uvodne napomene u vezi s izmjenama i dopunama prijedloga dnevnog reda.  
Obrazložio je razloge skidanja određenih točaka zbog zahtjeva nadležnih povjerenstava i preformuliranja 
određenih točaka zbog negativnih mišljenja povjerenstava. Upoznao je zastupnike da su s dnevnog reda skinute 
dvije točke na zahtjev predsjedatelja Vijeća ministara, i to: Izvješće o radu Vijeća ministara BiH u 2008. godini i  
Plan aktivnosti na liberalizaciji viznog režima, navodeći kao poseban razlog osiguravanje nazočnosti svih 
članova Vijeća ministara raspravi o ovim točkama. Predsjedatelj je napomenuo da su izmjene i dopune 
prijedloga dnevnog reda usuglašene na sjednicama Kolegija i Kolegija Doma u proširenom sastavu, te da su 
zastupnici dobili konačan prijedlog dnevnoga reda.  
 U raspravi o prijedlogu dnevnoga reda Momčilo Novaković pokrenuo je inicijativu za uvrštenje u 
dnevni red jedne od sljedećih sjednica točke  - Razmatranje položaja, te mjere za poboljšanje položaja građana 
BiH koji su bili zaposleni i nastanjeni u Republici Hrvatskoj, a u razdoblju od 1991. do 1995. godine su 
otpušteni s posla ili protjerani u BiH. Zatražio je da Kolegij proslijedi ovu inicijativu nadležnom povjerenstvu, 
sukladno Poslovniku, te da u pripremi za raspravu osigura informaciju od Vijeća ministara, kao i od Udruženja 
radnika i invalida rada iz Hrvatske (Republika Srpska) i Udruge UGOR (Federacija BiH). Predstavnike 
navedenih dviju udruga potrebno je pozvati na sjednicu Doma kada bude vođena rasprava o ovoj točki.  
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 Predsjedatelj Doma konstatirao je da to nije prijedlog točke za ovu sjednicu već inicijativa koja je mogla 
biti podnesena pod točkom - Zastupnička pitanja - te će Kolegij postupiti s inicijativom u skladu s Poslovnikom.  
 Više nije bilo rasprave o prijedlogu dnevnog reda. 
 Predsjedatelj Beriz Belkić za 50. sjednicu Doma konstatirao je sljedeći 
 

D N E V N I  R E D 
 
1. Usvajanje zapisnika 48. i 49. sjednice Zastupničkog doma; 
2. Zastupnička pitanja i odgovori; 
3. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o Agenciji za rad i zapošljavanje BiH (drugo 

čitanje); 
4. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona BiH o izvršenju kaznenih sankcija, pritvora i 

drugih mjera (drugo čitanje); 
5. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o policijskim službenicima (drugo čitanje); 
6. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o obrani BiH, s Mišljenjem Zajedničkog 

povjerenstva za obranu i sigurnost BiH; 
7. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o službi u Oružanim snagama BiH (prvo 

čitanje); 
8. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o Državnoj agenciji za istrage i zaštitu (prvo 

čitanje); 
9. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o Graničnoj policiji BiH (prvo čitanje); 
10. Prijedlog zakona o graničnoj kontroli (prvo čitanje); 
11. Prijedlog zakona o financijskom leasingu (prvo čitanje); 
12. Prijedlog okvirnog zakona o osnovama znanstvenoistraživačke djelatnosti i koordinaciji unutarnje i 

međunarodne znanstvenoistraživačke suradnje BiH (prvo čitanje); 
13. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o športu u BiH -  predlagatelj: Dom naroda, s 

Mišljenjem Ustavnopravnog povjerenstva; 
14. Izjašnjenje Doma o  zahtjevu Povjerenstva za promet i veze za produljenje roka za dostavu izvješća o 

Prijedlogu zakona o poštama BiH; 
15. Prijedlog revidirane strategije Bosne i Hercegovine za provođenje Aneksa VII. Daytonskog 

mirovnog sporazuma (prijedlog Vijeća ministara BiH); 
16. Izvješće o radu i poslovanju Radio-televizije Bosne i Hercegovine za 2007. godinu; 
17. Izvješće o financijskom poslovanju Radio-televizije Bosne i Hercegovine u 2007. godini; 
18. Izvješće o radu povjerenstava Zastupničkog doma za 2008. godinu: 

a) Ustavnopravnog povjerenstva, 
b) Povjerenstva za vanjske poslove, 
c) Povjerenstva za vanjsku trgovinu i carine, 
d) Povjerenstva za financije i proračun, 
e) Povjerenstva za promet i veze, 
f) Povjerenstva za ostvarivanje ravnopravnosti spolova;  

19. Izvješće o radu zajedničkih povjerenstava za 2008. godinu: 
a) Zajedničkog povjerenstva za obranu i sigurnost BiH, 
b) Zajedničkog sigurnosno-obavještajnog povjerenstva za nadzor nad radom Obavještajno- 

sigurnosne agencije BiH, 
c) Zajedničkog povjerenstva za ekonomske reforme i razvoj, 
d) Zajedničkog povjerenstva za europske integracije, 
e) Zajedničkog povjerenstva za administrativne poslove, 
f) Zajedničkog povjerenstva za ljudska prava, prava djeteta, mlade, useljeništva, izbjeglice, azil 

i etiku; 
20. Izvješće o radu Ureda za razmatranje žalbi u 2008. godini; 
21. Izvješće Zajedničkog povjerenstva o nastojanju postizanja suglasnosti o istovjetnom tekstu 

Zakona o dopuni Zakona o Javnom radiotelevizijskom sustavu BiH; 
22. Informacija o poplavama u Popovom polju, rijeci Krupi i na području Hutovog blata - 

podnositelj: Ministarstvo vanjske trgovine i ekonomskih odnosa BiH; 
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23. Dopune u članstvu povjerenstava; 
24. Davanje suglasnosti za ratificiranje: 

a) Sporazuma o znanstveno-tehničkoj suradnji između Vijeća misnistara BiH i Vlade Crne 
Gore, 

b) Sporazuma o financiranju između Bosne i Hercegovine i Komisije Europskih zajednica u 
pogledu prekograničnog programa između Bosne i Hercegovine i Crne Gore za 2007. godinu, 
na temelju instrumenta pretpristupne pomoći, komponenta II – prekogranična suradnja, 

c) Aranžman između Vijeća ministara BiH i Vlade Republike Koreje u vezi sa zajmom iz 
sredstava Fonda za unapređenje ekonomske suradnje, 

d) Sporazuma između Vijeća ministara BiH i Vlade Republike Bugarske o međunarodnom 
cestovnom prijevozu osoba i stvari,  

e) Sporazuma između Kraljevine Belgije i Republike Albanije, Bosne i Hercegovine, Republike 
Hrvatske, Bivše Jugoslavenske Republike Makedonije, Republike Moldavije, Crne Gore, 
Republike Srbije i Misije za privremenu upravu UN-a na Kosovu, u ime Kosova, sukladno 
Rezoluciji Vijeća sigurnosti UN-a 1224 o povlasticama i imunitetima Tajništva Sporazuma o 
slobodnoj trgovini u središnjoj Europi, 

f) Ugovora o izvedbama i fonogramima Svjetske organizacije za intelektualno vlasništvo i 
g) Ugovora o autorskom pravu Svjetske organizacije za intelektualno vlasništvo. 

 
 
Ad – 1. Usvajanje zapisnika 48. i 49. sjednice Zastupničkog doma 
 
 Predsjedatelj Beriz Belkić rekao je da je na stranici 6 Zapisnika 48. sjednice, u točki 5. 
dnevnoga reda  pogrešno naveden rezultat glasovanja o Amandmanu Vinka Zorića na Prijedlog zakona 
o izmjenama i dopunama Zakona o državnoj službi u institucijama BiH. Tako je umjesto „10“ glasova 
potrebno upisati „20“ glasova „za“. Također je greškom izostavljeno navođenje rezultata glasovanja o 
Prijedlogu zakona, što treba biti ispravljeno u Zapisniku.  
 Nije bilo drugih primjedaba na zapisnike. 
 Tijekom glasovanja jednoglasno su usvojeni zapisnici 48. i 49. sjednice, uz primjedbu na 
Zapisnik 48. sjednice.  
 
Ad – 2. Zastupnička pitanja i odgovori 
 

Predsjedatelj Beriz Belkić konstatirao je da su od završetka prošle do početka ove sjednice 
Doma odgovore na pitanja dobili:  

• Rifat Dolić - od Vijeća ministara BiH na pitanja postavljena na 42, 44. i 45. sjednici, te od 
Pravobraniteljstva BiH na pitanje postavljeno na 46. sjednici; 

• Slavko Jovićić – od Vijeća ministara BiH na pitanje postavljeno na 44. sjednici; 
• Sadik Bahtić – od Vijeća ministara BiH na pitanje postavljeno na 45. sjednici; 
• Halid Genjac - od Ustavnog suda RS-a na pitanje postavljeno na 46. sjednici; 
• Denis Bećirović – od Vijeća ministara BiH na pitanje postavljeno na 46. sjednici; 
• Husein Nanić – od Federalnog ministarstva energije, rudarstva i industrije na pitanje 

postavljeno na 46. sjednici i 
• Azra Alajbegović – od Kolegija Doma i Zajedničke službe PSBiH na pitanja postavljena na 

47. sjednici. 
 
 Odgovore na pitanja komentirali su Sadik Bahtić i Halid Genjac.  
 Nezadovoljan dobivenim odgovorom, Halid Genjac ponovno je postavio pitanje: 

 „ Zašto Ustavni sud RS-a, koji bi trebao štititi Ustav RS-a, provodi antiustavnu praksu, odnosno 
zašto Ustavni sud radi po Poslovniku koji ima antiustavne odredbe? Kada će Ustavni sud svoj Poslovnik 
uskladiti s Ustavom RS-a i što će biti s odlukama koje su na ovom Sudu donesene po antiustavnoj 
proceduri?“ 
 
 Postavljena su nova zastupnička pitanja i podnesene inicijative kako slijedi:     
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Selim Bešlagić:  

„Zašto mi u BiH još uvijek nemamo Pravilnik o prirodnim izvorskim i mineralnim vodama, 
odnosno kada ćemo dobiti Pravilnik o prirodnim izvorskim i mineralnim vodama? Napominjem da u 
njima moraju postojati odredbe recipročne odredbama istovjetnih pravilnika iz zemalja u okruženju?“  
 
Adem Huskić: 

„1. Je li Vijeće ministara odnosno Ministarstvo vanjskih poslova BiH poduzelo korake za 
sklapanje ugovora sa SAD-om o poreznim olakšicama za građane BiH? Ukoliko nije, kada se planira 
pokrenuti ovo pitanje? 
 2.  Koji su razlozi što je BiH na 119. mjestu u svijetu po uvjetima poslovanja, ako znamo da bez 
investicija nema brzog razvoja zemlje? Hoće li biti izrađena mapa puta koja će nas dovesti do 
povoljnijeg poslovnog ambijenta? 
 3. Koliko je registriranih poduzeća na tisuću stanovnika u BiH, koliko u zemljama regije, a 
koliko u zemljama EU? Malo se pozabavimo tom statistikom. 

„Pokrećem inicijativu za usvajanje sljedećeg zaključka: zadužuju se zakonodavna i izvršna tijela 
vlasti u BiH da izrade vlastite  akcijske planove za provedbu preporuka iz Komunikea Upravnog odbora 
za provedbu mira od 26. 3. 2009. godine. U prilogu dajem Komunike (zajednička izjava)“. 
  
Sadik Ahmetović:                         
 „Pitanje postavljam Vijeću ministara BiH, pa neka Vijeće ministara odredi ministarstva koja su 
nadležna odgovoriti mi na ovo pitanje -  šta je država BiH poduzela da zaštiti građane BiH i njihova 
ljudska prava?“ 
  
Šemsudin Mehmedović:  
 „ 1. Pitam ministra obrane BiH – koliko je do sada evidentirano slučajeva neovlaštenih zahtjeva 
(osoba i institucija) za izuzimanjem određene dokumentacije od vaših institucija i u koju svrhu? Koje 
mjere i radnje ste poduzeli da ne dođe do neovlaštenog pristupa dokumentaciji u vezi s događajima iz 
neposredne prošlosti BiH, iz Vaše nadležnosti? 
 2. Pitam Vijeće ministara BiH -  koliko je od početka ovoga saziva Vijeća ministara i u kojoj 
instituciji umirovljeno službenika ili uposlenika te ponovno vraćeno na iste poslove ili savjetničke 
pozicije?“ 
  
Sadik Bahtić:                                             
 „Kada će Vijeće ministara pripremiti točku dnevnog reda po zaključku ovog Parlamenta i 
Kolegija – Recesija, globalna financijska kriza i njeni učinci na ekonomiju u BiH i mjere za 
prevladavanje krize? 

Predlažem ovom Parlamentu inicijativu da zaduži Vijeće ministara ili Ministarstvo civilnih 
poslova za donošenje odluke ili zaključka da nogometnoj reprezentaciji BiH iz pričuvnog fonda i 
dotacije za šport isplati 100.000 KM“.  
 
Husein Nanić:  
 „1. Pitanje postavljam predsjedniku SIP-a – na koliko je adresa Središnje izborno povjerenstvo 
na prošlim općim (2006. godina) i lokalnim izborima (2008. godina) poslalo zahtjeva za glasovanje 
poštom i na koji način SIP dobiva podatke o adresama prebivališta naših građana u inozemstvu? 
 2. Koje je objašnjenje Središnjeg izbornog povjerenstva što od evidentiranih više od 1,3 milijuna 
naših građana u inozemstvu poštom glasuje 41.700 ili 0,7%? 

3. Što SIP poduzima da dobije stvarni broj naših građana s prebivalištem izvan BiH s pravom 
glasa putem pošte, te da se svakom građaninu BiH koji ima prebivalište izvan BiH omogući jedno od 
temeljnih ljudskih prava da bira, bude biran i da ima pristup izbornom procesu? 
 „4.  I pitanje ministru vanjske trgovine i ekonomskih odnosa - je li BiH pokrenula postupak 
pristupanja ATA Carnet sporazumu? Ako nije, kada će biti potpisan ovaj značajni međucarinski 
sporazum?“  
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Vinko Zorić:                   
 „Pitanje postavljam Vijeću ministara – šta čine institucije BiH u cilju rasvjetljivanja zločina u i 
nakon 1945. godine koje su počinili partizani i komunisti, s posebnim naglaskom na identifikaciju 
žrtava, ali i zločinaca, u nedavno pronađenim masovnim grobnicama u Vrgorcu i slovenskom rudniku 
Barbarin -  rov kod sela Huda Jama, u blizini Laškog“. 
 
 Rifat Dolić:  

„1. Pitanje ministru financija i trezora BiH - je li istina da je BiH u 2008. godini za odobrene 
kredite koji nisu stavljeni na korištenje na ime redovne i kaznene kamate stvorila dodatnu obvezu BiH 
od 18 milijuna eura i, ako je ovo bar blizu istine, tko je za to odgovoran? Što ste poduzeli i što 
poduzimate ili što ćete poduzeti prema odgovornima za ovako nedopustivo ponašanje? 
 2.  Drugo pitanje postavljam MUP-u Unsko-sanskog kantona i Kantonalnom tužiteljstvu u 
Bihaću - u kojoj je fazi istrage i što ste do sada poduzeli u istrazi i predmetu otkrivanja laboratorija i 
plastenika u privatnom poslovnom objektu u mjestu Slapnica, kod Velike Kladuše, jer je u tom kraju 
prošle godine pronađeno više od 2.000 stabala ili saksija s posađenom indijskom konopljom?“  
  
Denis Bećirović:  
 „1. Ja danas postavljam pitanje predsjedatelju Vijeća ministara - objasnite svima nama u 
Zastupničkom domu, kažem svima nama jer smo to zajedno izglasali, zašto Vijeće ministara još uvijek 
nije realiziralo jednoglasno usvojenu inicijativu u Zastupničkom domu kojom je traženo da Vijeće 
ministara BiH u roku od tri mjeseca dostavi strategiju za borbu protiv organiziranog kriminala i 
korupcije u BiH? 

2. Šta je konkretno u zadnjih šest mjeseci učinilo Ministarstvo za ljudska prava i izbjeglice BiH s 
ciljem pomoći državljaninu BiH Iliji Jurišiću koji se, evo, 11. svibnja bit će dvije godine, nalazi u 
beogradskom zatvoru. S obzirom da je njegovo zdravstveno stanje sve teže, zamolio bih i ministra za 
ljudska prava da nam kaže njegova najnovija saznanja u vezi s evidentnim kršenjem ljudskih prava ovog 
državljanina BiH?“ 
  
Sead Jamakosmanović:    

1. Kada će Ministarstvo vanjskih poslova omogućiti građanima BiH koji borave u Nizozemskoj 
da svoje potrebe i probleme rješavaju u DKP-u, veleposlanstvu i konzulatu, odnosno kada će konzul iz 
Belgije dolaziti u Nizozemsku? 
 2. Drugo pitanje postavljam Ministarstvu civilnih poslova BiH – je li moguće dobiti matične 
brojeve naših građana iz inozemstva elektroničkim putem, što do sad nije bio slučaj, a za to su stvoreni 
zakonski uvjeti?“ 
  
Azra Alajbegović: 
 „Pitanje postavljam Ministarstvu obrazovanja i znanosti Kantona Sarajevo - kakav će biti 
odgovor na upit Medicinskog fakulteta Univerziteta u Sarajevu u vezi s reguliranjem statusa nastavnika 
Medicinskog fakulteta Univerziteta u Sarajevu zaposlenih u Kliničkom centru Univerziteta u Sarajevu, s 
obzirom na specifičnosti zakonskog uređenja zaposlenih nastavnika prema Zakonu o visokom 
obrazovanju, koji je usvojila Skupština Kanton Sarajevo?“ 
  
Milorad Živković:                            

„Kada bih postavio zastupničko pitanje  - da li se prisluškuju i prate zastupnici i izaslanici u 
Parlamentarnoj skupštini BiH, članovi Predsjedništva BiH i imenovani dužnosnici u Vijeću ministara 
BiH? (ako bi odgovor bio potvrdan, zahtijevam detaljno obrazloženje na temelju čijeg naloga se provodi 
prisluškivanje i praćenje i s kojim razlogom?) -  sigurno bih dobio odgovor da se ne prate i ne 
prisluškuju. No ipak ću postaviti navedeno pitanje Tužiteljstvu BiH i OSA-i, s tim što ću OSA-i uputiti 
osobno zahtjev a, sukladno Zakonu o OSA-i, i dodatno pitanje koje se nastavlja na prethodno: što 
navedene ali i druge nadležne institucije čine, činile su ili namjeravaju učiniti da spriječe nelegalno 
prisluškivanje i praćenje navedenih osoba?“ 
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Niko  Lozančić:  
 „Postavit ću tri kratka pitanja Ministarstvu za ljudska prava i izbjeglice: 

1. Koliko je u BiH privatizirano stanova od strane predratnih nositelja stanarskog prava i koliko 
je tih stanova prodano nakon otkupa stana? 

  2. Koliko je onih koji su od 1. 1. 1992. do 31. 12. 1995. godine iz bilo kojih razloga ostali bez 
posla u javnim poduzećima, elektroprivredama i njihovim organizacijskim jedinicama, telekomima i 
njihovim organizacijskim jedinicama, poštama i njihovim organizacijskim jedinicama, i kolikom je 
broju njih nakon potpisa Daytonskog mirovnog sporazuma, odnosno od 1. 1. 1996. godine, omogućeno 
da se vrate na posao u ta javna poduzeća? 

 3. Koliko je osoba koje su u općinama, odnosno općinskim administracijama, sudovima, 
tužiteljstvima i ministarstvu unutarnjih poslova i njegovim organizacijskim jedinicama ostale bez posla 
u ovome razdoblju i koliko je tih osoba kojima je nakon 1. 1. 1996. godine omogućeno da se vrate na 
posao u predratna mjesta življenja, odnosno radnog odsnosa?“ 

 
 Na pitanja Denisa Bećirovića na sjednici su odmah odgovorili predsjedatelj Vijeća ministara BiH 
Nikola Špirić (na prvo pitanje) i ministar za ljudska prava i izbjeglice Safet Halilović (na drugo pitanje). 

Denis Bećirović izrazio je zadovoljstvo odgovorom predsjedatelja, jer je Vijeće ministara 
započelo posao na izradi strategije za borbu protiv korupcije, ali je izrazio i nezadovoljstvo što je on 5-6 
mjeseci inzistirao na tome, a Vijeće ministara je bilo dužno u roku od tri mjeseca dostaviti strategiju.  U 
vezi s odgovorom ministra Halilovića rekao je kako je u pitanju jedna velika ljudska nepravda prema 
Iliji Jurišiću, pa njegov odgovor na sjednici ne bi komentirao. Zamolio je ministra za ljudska prava da 
zajedno s ministrom pravde, ako je to moguće, u idućih 15 dana sačine cjelovitu informaciju o slučaju 
Ilije Jurišića. 
 
 
Ad – 3. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o Agenciji za rad i 
            zapošljavanje BiH (drugo čitanje) 
 
 Predsjedatelj je u uvodnim napomenama podsjetio da je nadležno povjerenstvo prihvatilo 
Prijedlog zakona i usvojilo amandmane koji su postali sastavnim dijelom predloženog zakona, a u 
plenarnoj fazi Slavko Jovičić brani pet amandmana koji nisu usvojeni u fazi u povjerenstvu.  
 U ime Ustavnopravnog povjerenstva govorio je njegov predsjedatelj Šefik Džaferović. 
 Slavko Jovičić dao je obrazloženje za svoje amandmane. 
 Tijekom glasovanja Dom se prvo izjasnio o amandmanima Slavka Jovičića, podnesenim u 
plenarnaoj fazi. Nije usvojen nijedan amandman. Rezultati glasovanja su sljedeći: 

• Amandman I – 10 „za“, 21 „protiv“ i pet „suzdržanih“ glasova; 
• Amandman II – 12 „za“, 20 „portiv“ i četiri „suzdržana“ glasa; 
• Amandman III – 10 „za“, 20 „protiv“ i četiri „suzdržana“ glasa; 
• Amandman IV – 10 „za“, 19 „protiv“ i sedam „suzdržanih“ glasova;  
• Amandman V – 15 „za“, 17 „protiv“ i četiri „suzdržana“ glasa. 

 
Nakon glasovanja o amandmanima, s 34 glasa „za“ (iz Federacije BiH 23, iz Republike Srpske 

11), jednim „protiv“ i jednim „suzdržanim“, usvojen je Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama 
Zakona o Agenciji za rad i zapošljavanje BiH u drugom čitanju. 
 
 
Ad  - 4. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona BiH o izvršenju kaznenih sankcija, 
             pritvora i drugih mjera (drugo čitanje) 
 
 Predsjedatelj Beriz Belkić u uvodnim je napomenama rekao da je Ustavnopravno povjerenstvo 
također prihvatilo Prijedlog zakona iz ove točke, te usvojilo dva amandmana koji su postali sastavnim 
dijelom Prijedloga zakona. Milorad Živković u plenarnoj fazi brani tri amandmana, a Drago Kalabić je 
podnio jedan amandman po novim aspektima.  
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 Predsjedatelj Ustavnopravnog povjerenstva Šefik Džaferović obrazložio je Izvješće 
Povjerenstva.  
 Milorad Živković i Drago Kalabić obrazložili su  svoje amandmane.  
 U ime predlagatelja zakona govorio je pomoćnik ministra pravde Mustafa Bisić. 
 U raspravi su sudjelovali: Šefik Džaferović, Milorad Živković, Drago Kalabić i Selim Bešlagić.  
 Tijekom glasovanja je predsjedatelj Belkić obavijestio Dom o tome da je Milorad Živković  
odustao od amandmana i podnio prijedlog zaključka. Potom je na glasovanje stavio amandman Drage 
Kalabića. 
 Amandman nije usvojen – 11 „za“, 18 „protiv“ i sedam „suzdržanih“ glasova. 
 Nakon toga je Dom, s 35 glasova „za“ (iz Federcije BiH 24, iz Republike Srpske 11) i jednim 
„suzdržanim“, usvojio Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona BiH o izvršenju kaznenih 
sankcija, pritvora i drugih mjera u drugom čitanju.  
 Poslije usvajanja Zakona predsjedatelj je na glasovanje stavio prijedlog zaključka Milorada 
Živkovića. Zaključak je usvojen s 34 glasa „za“ (iz Federacije BiH 22, iz Republike Srpske 12) i jednim 
„suzdržanim“. Zaključak glasi: 

Zadužuje se Ustavnopravno povjerenstvo Zastupničkog doma da nakon objave Zakona o 
izmjenama i dopunama Zakona BiH o izvršenju kaznenih sankcija, pritvora i drugih  mjera u 
„Službenom glasniku BiH“ u najkraćem roku pripremi pročišćeni tekst Zakona BiH o izvršenju 
kaznenih sankcija, pritvora i drugih mjera, radi otklanjanja svake sumnje u njegovu primjenu. 
 
 
Ad – 5. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o policijskim službenicima 
            (drugo čitanje) 
 
 U uvodnim je napomenama predsjedatelj podsjetio da je nadležno povjerenstvo prihvatilo 
Prijedlog ovoga zakona u predloženom tekstu. 
 U kraćoj je raspravi sudjelovao Adem Huskić. 
 Prijedlog zakona usvojen je jednoglasno – s 36 glasova „za“ (iz Federacije BiH 24, iz 
Republike Srpske 12).  
 
 
Ad – 6. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o obrani BiH, 
            s Mišljenjem Zajedničkog povjerenstva za obranu i sigurnost BiH 
 
 Predsjedatelj Beriz Belkić u uvodnim je napomenama podsjetio da je Zajedničko povjerenstvo 
za obranu i sigurnost BiH dostavilo negativno izvješće, tj. nije prihvatilo načela predloženog zakona.  
Dom se izjašnjava o Mišljenju Povjerenstva.  
 U ime Povjerenstva kratko je govorio Adem Huskić. 
 Tijekom glasovanja za Mišljenje Povjerenstva glasovalo je 11 i protiv 25 zastupnika.  
 Predsjedatelj je konstatirao da nije usvojeno Mišljenje Povjerenstva te se Prijedlog zakona o 
izmjenama i dopunama Zakona o obrani vraća Povjerenstvu na ponovno razmatranje i dostavu novog 
mišljenja.  
 
Ad – 7, 8. i 9.  
 
 Nakon kraćih predsjedateljevih uvodnih napomena o prijedlozima zakona iz ovih točaka nije 
bilo rasprave. Tijekom glasovanja u prvom čitanju usvojeni su: 

• Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o službi u Oružanim snagama BiH – 35 
„za“ (iz Federacije BiH 23, iz Republike Srpske 12) i jedan „suzdržani“ glas; 

• Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o Državnoj agenciji za istrage i zaštitu – 
34 „za“ (iz Federacije BiH 22, iz Republike Srpske 12) i dva „suzdržana“ glasa i 

• Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o Graničnoj policiji BiH – 35 „za“ (iz 
Federacije BiH 23, iz Republike Srpske 12) i jedan „suzdržan“ glas. 
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Ad – 10. Prijedlog zakona o graničnoj kontroli (prvo čitanje) 
 
 U uvodnim je napomenama predsjedatelj Beriz Belkić kazao kako je nadležno povjerenstvo, 
nakon nekoliko negativnih mišljenja, ovog puta podržalo načela Prijedloga zakona. 
 O Prijedlogu zakona govorio je Mirko Okolić, a na njegovu raspravu kraće odgovore dali su 
Beriz Belkić i Adem Huskić. 
 Tijekom glasovanja za Prijedlog zakona glasovalo je 26 (iz Federacije BiH 24, iz Republike 
Srpske dva), protiv je bilo osam i suzdržala su se dva zastupnika. Zbog nedostatka entitetske većine 
odmah je provedeno usuglašavanje u Kolegiju kao povjerenstvu i nije bilo suglasnosti. U drugom 
krugu glasovanja za Prijedlog zakona glasovalo je 26 i protiv je bilo 10 zastupnika iz Republike 
Srpske, što je dvije trećine iz entiteta. 
 Predsjedatelj je konstatirao da je Prijedlog zakona o graničnoj kontroli odbijen u prvom čitanju. 
 
 
Ad – 11. Prijedlog zakona o financijskom leasingu (prvo čitanje) 
 
 U uvodnim je napomenama predsjedatelj podsjetio na Mišljenje o načelima i zaključak 
nadležnog povjerenstva – da o Prijedlogu zakona bude provedena javna rasprava. 
 U raspravi su sudjelovali: Momčilo Novaković, Ekrem Ajanović, Bajazit Jašarević, Velimir 
Jukić, Sadik Bahtić i Beriz Belkić. 
 Tijekom glasovanja ni Prijedlog ovoga zakona nje dobio entitetsku većinu – 25 „za“ (iz 
Federacije BiH 23, iz Republike Srpske dva), devet „protiv“ i jedan „suzdržani“ glas. Nakon 
usuglašavanja u Kolegiju kao povjerenstvu (nije bilo suglasnoti), u drugom je krugu glasovanja za 
Prijedlog zakona glasovalo je 26 i protiv 10 (iz Republike Srpske), što je dvije trećine iz entiteta.  
 Predsjedatelj je konstatirao da Prijedlog zakona o financijskom leasingu nije usvojen u prvom 
čitanju. 
 
 
Ad – 12. Prijedlog okvirnog zakona o osnovama znanstvenoistraživačke djelatnosti i koordinaciji 
                 unutarnje i međunarodne znanstvenoistraživačke suradnje BiH (prvo čitanje) 
 
 Nakon kraćih uvodnih napomena predsjedatelja Doma vođena je dulja rasprava o Prijedlogu ovoga 
zakona u kojoj su sudjelovali: Husein Nanić, Azra Alajbegović, Momčilo Novaković, Selim Bešlagić, Ekrem 
Ajanović, Branko Dokić, Azra Hadžiahmetović, Mehmed Suljkanović i Zlatko Lagumdžija. Poslije rasprave je, 
u ime predlagatelja zakona, govorio ministar Sredoje Nović.  
 Prijedlog zakona usvojen je s 33 glasa „za“ (iz Federacije BiH 24, iz Republike Srpske devet), dva 
„protiv“ i jednim „suzdržanim“.  
 
 
Ad – 13. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o športu u BiH –  
                predlagatelj: Dom naroda, s Mišljenjem Ustavnopravnog povjerenstva 
 
 U uvodnim je napomenama predsjedatelj Beriz Belkić podsjetio na Mišljenje Ustavnopravnog 
povjerenstva, koje je utvrdilo valjanu ustavnopravnu osnovu, ali nije podržalo načela Prijedloga zakona iz ove 
točke.  
 U ime predlagatelja, Prijedlog zakona obrazložio je Ivo Miro Jović, izaslanik u Domu naroda 
Parlamentarne skupštine BiH. 
 U raspravi su sudjelovali: Martin Raguž, Momčilo Novaković, Azra Hadžiahmetović, Velimir Jukić, 
Milorad  Živković i Ivo Miro Jović. 
 Tijekom glasovanja nije usvojeno Mišljenje Ustavnopravnog povjerenstva o načelima Prijedloga 
zakona – 21 „za“ (iz Federacije BiH 19, iz Republike Srpske dva) i 15 glasova „protiv“. Nakon usuglašavanja u 
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Kolegiju kao povjerenstvu, u drugom je krugu glasovanja za Mišljenje glasovao 21 zastupnik i protiv 15, pri 
čemu je iz Republike Srpske protiv bilo 10, što je dvije trećine iz entiteta.  
 Predsjedatelj Doma konstatirao je da nije usvojeno Mišljenje Ustavnopravne povjerenstva te se 
Prijedlog zakona vraća na ponovno razmatranje i dostavu novog mišljenja. 
 
 
Ad – 14. Izjašnjenje Doma o  zahtjevu Povjerenstva za promet i veze za produljenje roka za dostavu  
                izvješća o Prijedlogu zakona o poštama BiH 
 
 Nije bilo rasprave.  
 Dom je odobrio produljenje roka za dostavu izvješća o Prijedlogu zakona o poštama do 27. 4. 2009.  
 
 
Ad – 15. Prijedlog revidirane strategije Bosne i Hercegovine za provođenje Aneksa VII. 
             Daytonskog mirovnog sporazuma (prijedlog Vijeća ministara BiH) 
 
 U uvodnim je napomenama predsjedatelj Belkić podsjetio na Mišljenje Zajedničkog povjerenstva za 
ljudska prava, prava djeteta, mlade, useljeništvo, izbjeglice, azil i etiku, naglasivši da su sjednici nazočni 
predsjedatelj Vijeća ministara i resorni ministar za ljudska prava i izbjeglice. 
 Predsjedatelj Vijeća ministara BiH Nikola Špirić i ministar za ljudska prava i izbjeglice BiH Safet 
Halilović podnijeli su Domu izlaganja o Strategiji. 
 O ovoj je točki vođena dulja rasprava u kojoj su sudjelovali: Niko Lozančić, Bakir Izetbegović, Šefik 
Džaferović, Slavko Jovičić, Azra Hadžiahmetović, Sadik Ahmetović, Ekrem Ajanović, Milorad Živković, 
Mirko Okolić, Momčilo Novaković, Remzija Kadrić, Jozo Križanović, Martin Raguž, Savo Erić, Denis 
Bećirović i Branko Dokić. Nakon rasprave je ponovno govorio ministar Safet Halilović. 
 U raspravi su predložili zaključke Sadik Ahmetović, Remzija Kadrić, Jozo Križanović, Savo Erić i 
Denis Bećirović. 
 Tijekom glasovanja je Drago Kalabić predložio odgodu izjašnjenja o Prijedlogu revidirane strategije i 
upućivanje predloženih zaključaka nadležnom povjerenstvu na usuglašavanje. 
 Predsjedatelj je stavio na glasovanje ovaj  prijedlog zaključka . 

 S 30 glasova „za“ (iz Federacije BiH 21, iz Republike Srpske devet) i jednim „protiv“, predsjedatelj je 
konstatirao da je usvojen zaključak kojim se odgađa izjašnjenje o Prijedlogu revidirane strategije, a 
prijedlozi zaključaka upućuju se nadležnom povjerenstvu radi usuglašavanja zajedno s predlagateljem 
Strategije. 
 
 
Ad – 16. Izvješće o radu i poslovanju Radio-televizije Bosne i Hercegovine za 2007. godinu 
 
 Predsjedatelj Doma u uvodnim je napomenama podsjetio na vođene aktivnosti u Kolegiju i 
povjerenstvima u vezi s Izvješćem, naglasivši da je nadležno povjerenstvo predložilo odgovarajuće 
zaključke o kojima se Dom treba izjasniti.   
 U ime nadležnog povjerenstva kratko je govorio njegov predsjedatelj Branko Dokić.  
 Nije bilo rasprave. 
 Tijekom glasovanja Dom je, s 33 glasa „za“ (iz Federacije BiH 21, iz Republike Srpske 12) i jednim 
„suzdržanim“, usvojio zaključke što ih je predložilo nadležno povjerenstvo, a glase: 

1. Zastupnički dom Parlamentarne skupštine BiH traži od Upravnog odbora Radio-
televizije Bosne i Hercegovine da mu do kraja travnja 2009 dostavi izvješće o radu i poslovanju 
Radio-televizije BiH za 2007. i 2008. godinu i izvješće o radu Upravnog odbora za isto razdoblje. 

2. Zastupnički dom Parlamentarne skupštine BiH traži od Upravnog odbora BHRT-a da 
mu do kraja travnja 2009. godine dostavi plan sanacije i konsolidacije poslovanja Radio-
televizije Bosne i Hercegovine.  
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Ad – 17. Izvješće o financijskom poslovanju Radio-televizije Bosne i Hercegovine u 2007. godini 
 
 Predsjedatelj je rekao kako je ovo Izvješće prošlo sličnu proceduru kao i izvješće iz prethodne 
točke, s tim što je Izvješće o financijskom poslovanju u nadležnosti Povjerenstva za financije i 
proračun, koje je predložilo slične zaključke. 
 Nije bilo rasprave.  
 S 32 glasa „za“ (iz Federacije BiH 20, iz Republike Srpske 12) i dva „suzdržana“, usvojeni su 
zaključci što ih je predložilo Povjerenstvo za financije i proračun, a glase: 

1. Zastupnički dom Parlamentarne skupštine BiH traži od menadžmenta i Upravnog 
odbora Radio-televizije BiH da do kraja travnja 2009. sačine i dostave izvješća o financijskom 
poslovanju Radio-televizije BiH za 2007. i 2008. godinu. 

2. Zastupnički dom Parlamentarne skupštine BiH traži od Upravnog odora Radio-
televizije BiH da mu do kraja travnja 2009. dostavi plan sanacije i konsolidacije Radio-televizije 
Bosne i Hercegovine.  
 
 
Ad – 18. Izvješće o radu povjerenstava Zastupničkog doma za 2008. godinu: 

a) Ustavnopravnog povjerenstva 
b) Povjerenstva za vanjske poslove 
c) Povjerenstva za vanjsku trgovinu i carine 
d) Povjerenstva za financije i proračun 
e) Povjerenstva za promet i veze 
f) Povjerenstva za ostvarivanje ravnopravnosti spolova 

 
Nakon kraćih predsjedateljevih uvodnih napomena nije bilo rasprave. 
Dom je jednoglasno, s 36 glasova „za“ (iz Federacije BiH 24, iz Republike Srpske 12), usvojio 

izvješća o radu stalnih povjerenstava Zastupničkog doma u 2008. godini. 
 
 
Ad – 19. Izvješće o radu zajedničkih povjerenstava za 2008. godinu: 

a) Zajedničkog povjerenstva za obranu i sigurnost BiH 
b) Zajedničkog sigurnosno-obavještajnog povjerenstva za nadzor nad radom 

Obavještajno – sigurnosne agencije BiH 
c) Zajedničkog povjerenstva za ekonomske reforme i razvoj 
d) Zajedničkog povjerenstva za europske integracije 
e) Zajedničkog povjerenstva za administrativne poslove 
f) Zajedničkog povjerenstva za ljudska prava, prava djeteta, mlade, useljeništvo, 

izbjeglice, azil i etiku 
 

Nakon što je predsjedatelj dao uvodne napomene, raspravljao je Mirko Okolić i predložio Domu 
usvajanje zaključka koji se odnosi na obvezu predsjedatelja Vijeća ministara BiH i Predsjedništva BiH  
da dostavljaju određene informacije.  

Tijekom glasovanja Dom je, s 34 glasa „za“ (iz Federacije BiH 23, iz Republike Srpske 11) i dva 
„suzdržana“, usvojio izvješća o radu zajedničkih povjerenstava obaju domova za 2008. godinu. 

Na prijedlog Mirka Okolića, Dom je jednoglasno, s 33 glasa „za“ (iz Federacije BiH 21, iz 
Republike Srpske 12), usvojio zaključak koji glasi: 
 Na temelju Zakona o Obavještajno-sigurnosnoj agenciji BiH, Zastupnički dom 
Parlamentarne skupštine BiH traži od predsjedatelja Vijeća ministara BiH i Predsjedništva BiH 
da ispune svoje obveze iz Zakona o Obavještajno-sigurnosnoj agenciji BiH u pogledu 
pravovremene dostave izvješća, informacija i Godišnje platforme o obavještajno-sigurnosnoj 
politici.  
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Ad – 20.  Izvješće o radu Ureda za razmatranje žalbi u 2008. godini 
 
 Predsjedatelj je u uvodnim napomenama podsjetio na Mišljenje Povjerenstva za financije i 
proračun o Izvješću iz ove točke i zaključke koje predlaže.  
 U raspravi su sudjelovali Savo Erić i Šemsudin Mehmedović. Zastupnik Mehmedović predložio 
je usvajanje zaključka u dvije točke.  
 Tijekom glasovanja Dom je usvojio Izvješće o radu Ureda za razmatranje žalbi u 2008. godini s 
Mišljenjem nadležnog povjerenstva i zaključcima predloženim u Mišljenju, s 31 glasom “za” (iz 
Federacije BiH 20, iz Republike Srpske 11) i četiri “suzdržana”.  
 Potom je Dom, s 32 glasa “za” (iz Federacije BiH 23, iz Republike Srpske devet) i četiri 
“suzdržana”, usvojio zaključke koje je predložio Šemsudin Mehmetović. 
 Prema tome, uz Izvješće o radu Ureda za razmatranje žalbi usvojeni su sljedeći zakljuučci. 

1. Zadužuje se Vijeće ministara BiH da u granicama svojih nadležnosti poduzme aktivnosti 
potrebne za stupanje na snagu Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu Ureda za razmatranje žalbi.  

2. Zadužuje se Vijeće ministara BiH da riješi sva neriješena pitanja u Uredu za 
razmatranje žalbi, a koja se tiču neusklađenosti Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu Ureda, te da 
osigura uživanje svih prava koja proizlaze iz radnopravnog statusa zaposlenika ovoga Ureda. 

3. Zadužuje se Vijeće ministara BiH da sve podzakonske akte vezane uz rad Ureda za 
razmatranje žalbi uskladi s pravnom stečevinom EU.  

4. Zastupnički dom Parlamentarne skupštine BiH nalaže Uredu za razmatranje žalbi da u 
slijedećem izvješću o radu upozna Povjerenstvo s rokom u kojem su rješavane žalbe zaprimljene u 
Uredu.  

Zaključke pod br. 2 i 3 predložio je zastupnik Šemsudin Mehmedović.  
 
 
Ad – 21. Izvješće Zajedničkog povjerenstva o nastojanju postizanja suglasnosti o istovjetnom 
              tekstu Zakona o dopuni Zakona o Javnom radiotelevizijskom sustavu BiH 
 
 Predsjedatelj je podsjetio da je Zajedničko povjerenstvo postiglo suglasnost o Prijedlogu zakona 
o dopuni Zakona o Javnom RTV sustavu usvajanjem dva amandmana. 
 Nije bilo rasprave.  
 S 32 glasa „za“ (iz Federacije BiH 23, iz Republike Srpske devet) i četiri „suzdržana“, usvojeno 
je Izvješće Zajedničkog povjerenstva. 
 
 
Ad – 22. Informacija o poplavama u Popovom polju, rijeci Krupi i na području Hutovog 
               blata - podnositelj: Ministarstvo vanjske trgovine i ekonomskih odnosa 
 
 Predsjedatelj Beriz Belkić podsjetio je da je Povjerenstvo za vanjsku trgovinu i carine razmatralo 
Informaciju i dostavilo mišljenje s prijedlogom zaključaka.  
 Nakon predsjedateljevih uvodnih napomena, ministar vanjske trgovine i ekonomskih odnosa 
Mladen Zirojević podnio je izlaganje Domu. 
 U raspravi su sudjelovali: Martin Raguž, Momčilo Novaković, Selim Bešlagić, Velimir Jukić, 
Slavko Jovičić, Ekrem Ajanović i Jozo Križanović.  
 U raspravi je Martin Raguž predložio sljedeći zaključak:  
 Mišljenje Povjerenstva za vanjsku trgovinu i carine o Informaciji o poplavama u Popovom 
polju, rijeci Krupi i na području Hutovog blata vraća se  Povjerenstvu i daje se dodatni rok za 
izradu konačnog mišljenja, u koje će biti uvršten obilazak prostora (hidroelektrane, općine, 
agencije) izaslanstva što će odrediti Povjerenstvo za vanjsku trgovinu i carine, a u kojem će biti 
predstavnici Zastupničkog doma i Ministarstva vanjske trgovine i ekonomskih odnosa BiH.  
 Kako ovaj zaključak isključuje zaključke što ih je predložilo Povjerenstvo, predsjedatelj je za 
vrijeme glasovanja stavio na izjašnjenje prvo ovaj zaključak.  
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 Zaključak je usvojen s 32 glasa “za” (iz Federacije BiH 20, iz Republike Srpske 12) i jednim 
“suzdržanim”.  
Ad – 23. Promjene u članstvu povjerenstava Doma 
 
 Predsjedatelj je u uvodnim napomenama kazao da je Klub zastupnika SNSD-a dobio novog 
zastupnika te predlaže imenovanje Željka Kuzmanovića za člana: 

• Povjerenstva za vanjsku trgovinu i carine i 
• Povjerenstva za promet i veze.  
Prijedlog Kluba zastupnika SNSD-a usvojen je s 32 glasa „za“ (iz Federacije BiH 21, iz 
Republike Srpske 11) i jednim glasom „protiv“.  

 
 
Ad – 24. Davanje suglasnosti za ratificiranje: 

a) Sporazuma o znanstveno-tehničkoj suradnji između Vijeća misnistara BiH i Vlade 
Crne Gore 

b) Sporazuma o financiranju između Bosne i Hercegovine i Komisije Europskih zajednica 
u pogledu prekograničnog programa između Bosne i Hercegovine i Crne Gore za 2007. 
godinu, na temelju instrumenta pretpristupne pomoći, komponenta II – prekogranična 
suradnja 

c) Aranžman između Vijeća ministara BiH i Vlade Republike Koreje u vezi sa zajmom iz 
sredstava Fonda za unapređenje ekonomske suradnje 

d) Sporazuma između Vijeća ministara BiH i Vlade Republike Bugarske o 
međunarodnom cestovnom prijevozu osoba i stvari  

e) Sporazuma između Kraljevine Belgije i Republike Albanije, Bosne i Hercegovine, 
Republike Hrvatske, Bivše Jugoslavenske Republike Makedonije, Republike Moldavije, 
Crne Gore, Republike Srbije i Misije za privremenu upravu UN-a na Kosovu, u ime 
Kosova, sukladno  Rezoluciji Vijeća sigurnosti UN-a 1224 o povlasticama i imunitetima 
Tajništva Sporazuma o slobodnoj trgovini u središnjoj Europi 

f) Ugovora o izvedbama i fonogramima Svjetske organizacije za intelektualno vlasništvo  
g) Ugovora o autorskom pravu Svjetske organizacije za intelektualno vlasništvo 

 
 

Predsjedatelj je u uvodnim napomenama podsjetio na  pozitivno mišljenje nadležnog povjerenstva o 
svim aktima te predložio da o njima bude vođena jedinstvena rasprava. 

Nije bilo rasprave 
Provedeno je jedinstveno glasovanje. 
Dom je jednoglasno, s 36 glasova „za“ (iz Federacije BiH 24, iz Republike Srpske 12), dao suglasnost 

za ratifikaciju svih akata iz ove točke. 
 
Sjednica je okončana u 18.30 sati. 
Sastavni dio Zapisnika čini transkript 50. sjednice Doma.  
 
 
 

             T A J N I C A                                                      PREDSJEDATELJ      
 ZASTUPNIČKOG DOMA                                              ZASTUPNIČKOG  DOMA 
         Branka Todorović                                                                         Beriz Belkić 
          


